
 

 

 

 

 

 

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief informeren wij u over de stand van 
zaken met betrekking tot het kappen van de bomen bij het  
project fietspad Dijkstraat. 

 
 

Mocht u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen hebben dan kunt u contact 

opnemen met de heer Mertens via telefoonnummer 0493-671212 of middels een mailtje 

naar r.mertens@asten.nl 

Fietspad Dijkstraat 
Nieuwsbrief 6 

 
oktober 2021 

 

Herplant te kappen bomen 

In onze nieuwsbrief van juni hebben we aangegeven dat vanwege de aanleg van het fietspad er een 

aantal bomen moet worden gekapt. In de huidige laanstructuur zitten enkele open ruimtes. Ter 

compensatie komen daar bomen terug. Buiten de kom vullen wij de laan aan met eikenbomen. Voor 

het deel in de kom willen we een variatie aan bomen planten. De soorten die we voorstellen betreft de 

Zilverlinde, de Grove Den, en de Iep. Op bijgevoegde tekening staan de te planten bomen voor het 

deel in de kom aangegeven.  

 

Omgevingsvergunning 

Op 29 juli jl. is de omgevingsvergunning voor het kappen van de bomen verleend. De vergunning is 

inmiddels definitief, er zijn geen bezwaren op gekomen.  

 

De voorbereidende werkzaamheden zijn nog niet zover dat we op korte termijn de bomen al kunnen 

verwijderen. Op dit moment worden de laatste items aan het bestek toegevoegd. Het kappen van de 

bomen is eveneens onderdeel van het bestek. Zodra het bestek compleet is kan de 

aanbestedingsprocedure starten. Op het moment dat we meer duidelijkheid hebben informeren wij u. 

 

 

Boomveiligheidscontrole 

Jaarlijks voert de gemeente boomveiligheidscontroles uit. Aan de hand van deze controles stellen we 

een lijst samen met bomen die we nader laten onderzoeken op levensvatbaarheid en vitaliteit. In de 

lijst staan ook 2 bomen opgenomen aan de Dijkstraat. Betreffende bomen staan in het deel tussen de 

komgrens en de Nachtegaalweg. Het onderzoek van deze bomen heeft onlangs plaatsgevonden. Als uit 

de conclusie van het onderzoek blijkt dat het kappen van deze 2 bomen onvermijdelijk is dan worden 

deze 2 bomen gekapt. 

De boomveiligheidscontrole, het nader onderzoek, en het mogelijk kappen van deze 2 bomen staat los 

van de werkzaamheden met betrekking tot het fietspad.  
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